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المقدمــــــــــة

القيــادة  مفاهيــم  صياغــة  فيــه  وتُعــاد  الرقميــة  التحــولات  فيــه  تتســارع  عصــر  فــي 
ــة، والقــدرة علــى اتخــاذ  ــة، والمرون ــة، تأتــي الحاجــة الملحّــة إلــى قــادة يمتلكــون الرؤي التقليدي

قــرارات اســتراتيجية قائمــة علــى المعرفــة الرقميــة. وفــي ظــل عالــم لا يعتــرف بالثبــات، تُصبــح 
فــي  حاســمًا  عنصــرًا  الحديثــة  التكنولوجيــا  أدوات  وتوظيــف  المتغيــرات  مــع  التكيّــف  علــى  القــدرة 

استمرارية المؤسسات وتفوقها.

مــن هــذا المنطلــق، يأتــي منتــدى القيــادة الرقميــة ليكــون منصــة وطنيــة رائــدة تستشــرف المســتقبل، وتعــزز جاهزيــة 
القــادة لمواجهــة تحديــات العصــر الرقمــي، وتُســهم فــي بنــاء منظومــة قياديــة متكاملــة قــادرة علــى مواكبــة التحــول، 

وصناعة التغيير، وقيادة التطوير المؤسسي بكفاءة.

لقــد أصبحــت القيــادة الرقميــة حجــر الزاويــة فــي بنــاء مؤسســات مرنــة، مبتكــرة، ومتنافســة فــي الســوقين المحلــي 
والعالمــي. ومــن منطلــق الإيمــان العميــق بضــرورة تمكيــن القيــادات وتعزيــز أدوارهــا فــي خضــم التحــول الرقمــي، يُعقــد 
المنتــدى تحــت شــعار: "القــادة وصناعــة التغييــر فــي عصــر التحــول الذكــي"، بتنظيــم مــن شــركة ســاس للدعايــة والإعلان 

والنشر والصحافة، وبشراكة استراتيجية مع وزارة العمل. 

ــة، لتأســيس  ــة بيــن القطاعيــن العــام والخــاص، والمؤسســات الأكاديمي ــد الجهــود الوطني ــى توحي يســعى المنتــدى إل
بيئــة قياديــة رقميــة تدعــم اتخــاذ القــرار الذكــي، وتفتــح آفاقًــا جديــدة للتطويــر المؤسســي، وريــادة الأعمــال، والاســتثمار 

في العقول والكفاءات الوطنية، بما يرسّخ ثقافة التمكين والتحول المستدام.

 

منتـــدى القيـادة02
الرقميـــــــــــــــــــــــــة



أهداف المنتدى
يهــدف منتــدى القيــادة الرقميــة إلــى إحــداث نقلــة نوعيــة فــي تمكيــن القيــادات الوطنيــة مــن 

أدوات ومرجعيات القيادة الحديثة، من خلال تحقيق الأهداف التالية:

تعزيز الوعي الوطني بالقيادة الرقمية ودعم تحقيق مستهدفات رؤية 2040.•
تطوير مهارات القادة لمتطلبات العصر الرقمي والتقنيات الحديثة.•
تبادل الخبرات وأفضل الممارسات في مجالات التحول الرقمي.•
بناء شراكات استراتيجية بين الجهات الحكومية والخاصة لتعزيز التعاون المستقبلي.•
تمكين القيادات المؤسسية عبر تطوير المهارات الشخصية والثقافية لمواكبة التحول الرقمي.•
تشجيع التفكير الابتكاري ونشر ثقافة التغيير والتحول الرقمي بين الموظفين.•
استشراف مستقبل القيادة الرقمية في ظل الذكاء الاصطناعي والبيانات الضخمة.•
تعزيز التكامل الوطني بين القطاعين العام والخاص والأكاديمي لدعم التحول الرقمي.•
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الفئة المستهدفة
يســتهدف المنتــدى شــريحة واســعة مــن الأفــراد والمؤسســات التــي تلعــب 

دورًا محورياً في قيادة وتوجيه جهود التحول الرقمي منها:

القيادات العليا في القطاعين العام والخاص   •
المدراء التنفيذيون، ونوابهم، ومدراء إدارات التحول الرقمي والتقنية.  •

مسؤولو الموارد البشرية والتطوير المؤسسي والتخطيط الاستراتيجي.  •
أصحاب المشاريع الناشئة ورواد الأعمال في المجالات التقنية والمبتكرة.  •

الأكاديميون، والباحثون، والمختصون في مجالات القيادة، الإدارة، والتحول الرقمي.  •
الاستشاريون والممارسون في مجالات التحول الرقمي والحوكمة والابتكار.  •
الجهات الداعمة للابتكار وريادة الأعمال، مثل حاضنات ومسرعات الأعمال.  •

قادة الفرق والمشاريع في المؤسسات الساعية للتحديث الرقمي أو الثقافي.  •
صنّاع القرار في مؤسسات التعليم والتدريب والتطوير المهني.  •

الجهات التنظيمية والرقابية ذات العلاقة بالاقتصاد الرقمي.  •
المهتمون بتطوير مهارات القيادة المستقبلية والتحول المؤسسي.  •
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التسويق و الترويج للمؤتمر

وضع الإعلانات في الصحف المحلية و الإقليمية باللغتين الإنجليزية و العربية 

رؤية العلامة التجارية على حملة تسويقية واسعة مع المرونة لتلبية الاحتياجات المحددة 

التسويق عبر وسائل التواصل الاجتماعي 

نشرات صحفية منتظمة في الصحف والمجلات ومواقع الانترنت 

حملة البريد الالكتروني التى تستهدف المهتمين في المنطقة المحلية
ومنطقة الشرق الاوسط 

بث الرسائل النصية القصيرة قبل وأثناء الحدث 

توزيع مطبوعات، ونشرة الكترونية و دعوات مخصصة 

الإعلانات الإذاعية و التغطية الحية خلال هذا الحدث في القنوات التلفزيونية 

لوحات إعلانية (خارجية)

تشمل الحملة الإعلامية :
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العائد من المشاركة

تعزيـــــــز المكانــــــــــة 
الريادية للمؤسسة 
كممكـــــن وطنــــــــــي 
للتحــــــــول الرقمــــــي 

وتمكين القيادات.

تحفيز ثقافة 
التغييـــــــــــــــر 
والابتكـــــــــار 

داخــــــــــــــــــــــــل 
المؤسسات

.

ربـــــــــط المؤسســــة 
بشبكــــة من الخبراء 
الدوليين والمحليين 
في مجالات التحــــول 

الرقمي والقيادة.

توفير منصة لتحديد 
التحديات الحالية في 

مجال القيادة 
الرقمية ووضع حلول 

واقعية لها.

استقطــــــــاب اهتمـــــام 
القطاعيــــــن العــــــــــــــام 
والخــــــــــــــاص وتعزيــــــــز 

الشراكات الاستراتيجيـة 
المستقبلية.
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تهــدف هــذه الورشــة عاليــة التأثيــر إلــى تمكيــن القــادة التنفيذييــن فــي القطاعيــن الحكومــي والخــاص، وتمكيــن القــادة فــي قطــاع 
التكنولوجيــا الرقميــة، مــن إتقــان مهــارات القيــادة الضروريــة لدفــع عجلــة التحــول الرقمــي. سيستكشــف القــادة كيفيــة الاســتفادة 
وتبســيط  القــرار،  اتخــاذ  لتحســين  الناشــئة  والتقنيــات  والأتمتــة،  البيانــات،  علــى  القائمــة  والتحلــيلات  الرقميــة،  الأدوات  مــن 
رقميــة  أدوات  وبنــاء  عمليــة،  قياديــة  أطــر  بتطويــر  المشــاركون  عبــر مؤسســاتهم. ســيقوم  جديــدة  قيمــة  وخلــق  العمليــات، 

مخصصة لقطاعاتهم، وتطبيق استراتيجيات قابلة للتنفيذ لقيادة التحول بثقة ووضوح في بيئة تكنولوجية سريعة التطور.

الورشة المصاحبة :
ورشة :قيادة التحول الرقمي 

نظرة عامة على الورشة

المحاور :
-   تمكين القادة بالأدوات الرقمية

تنفيذ الاستراتيجية في عالم رقمي-
القيادة التكيفية لعصر الرقمنة-

 تمكين صنّاع القرار في عالم مدفوع بالتكنولوجيا
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وارن نايــت هــو خبيــر مســتقبلي حاصــل علــى عــدة جوائــز، وقائــد فــي القيــادة الرقميــة والتحــول 
الرقمــي، ومتحــدث رئيســي معتمــد، ومصنــف ضمــن أفضــل 100 مؤثــر عالمــي لعــام 2022 
ا تنفيذيًــا علــى مســتوى عالمــي  وأفضــل 100 مؤثــر تقنــي. ويُعــد وارن مدربًــا معتمــدًا ومستشــارً
فــي مجــالات الــذكاء الاصطناعــي والتحــول الرقمــي، ولــه خبــرة تمتــد لأكثــر مــن 20 عامًــا فــي 

المجال الرقمي. وهو مؤلف كتابي ورائد أعمال تقني حائز على جوائز

 وارن نايت

متحدث رئيسي حائز على جوائز  •
قائد في التحول الرقمي والقيادة الرقمية  •

مؤلف حائز على جوائز  •
مدرب معتمد   •

قائد مرن معتمد   •
ممارس لحل المشكلات المعقدة   •

المؤهلات :
• الذكاء الاصطناعي           •  القيادة الرقمية           
• الابتكار الرقمي                 •  التفكير التصميمي     

• التركيز على العميل         •   اتخاذ القرار وحل المشكلات  
• مرونة القيادة                  •   نماذج الأعمال الرقمية 

• الأعمال المبنية على البيانات

مجالات الخبرة :  

المتحــــــــــــــدث الرسمي  :
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 حسابات التواصل
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 • التكنولوجيا الناشئة• التحول الرقمي
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وضع شعار الراعي على كافة المطبوعات الرسمية، الدعوات، الشهادات، خلفيات المسرح، والشاشات.  •
كلمة لممثل المؤسسة في بيان الافتتاح.  •

إدراج الشعار في الحملة الإعلانية الرسمية للمنتدى.  •
عدد 4 دعوات VIP و5 مقاعد للموظفين.  •

شعار في التقرير الختامي للمنتدى.  •
مقابلات إذاعية أو تلفزيونية مع ممثل الراعي.  •

تكريم في الحفل الختامي.  •
ذكر الراعي في التقارير الإعلامية والتغطيات الصحفية.  •

فيديو ترويجي قصير (60 ثانية) يُعرض في برنامج الحفل .  •
تخصيص تقرير تفصيلي عن أثر الرعاية وتأثير الراعي في المنتدى.  •

توفير تسجيل فيديو خاص للراعي لتوثيق مشاركته.  •
إدراج اسم الراعي ضمن قوائم الشكر الرسمية في النشرات الرسمية  •

(Diamond Sponsor)  الراعي الماسي
السعر: 9,000 ريال عماني

مميــــــــــزات الرعــــاة : 

مزايــــــــا الرعـــــاية:
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وضع شعار الراعي على المطبوعات، الدعوات، الشهادات، خلفيات المسرح، والشاشات.  •
عرض فيديو ترويجي (30 ثانية) خلال الفعالية.  •

عدد 3 دعوات VIP و3 مقاعد للموظفين.  •
تكريم الراعي في حفل الافتتاح   •

ظهور الشعار في التقرير الختامي والتقارير الإعلامية.  •
ذكر الراعي في البيانات الصحفية الرسمية.  •

إدراج اسم الراعي ضمن قوائم الشكر الرسمية في النشرات الرسمية.  •
دعوة خاصة للقاءات تعريفية مع متحدثي المنتدى ومسؤوليه.  •

تخصيص تقرير تفصيلي عن أثر الرعاية وتأثير الراعي في المنتدى.  •
توفير تسجيل فيديو خاص للراعي لتوثيق مشاركته  •

   (Platinum Sponsor) الراعي البلاتيني
السعر: 6,000 ريال عماني

مزايــــــــا الرعـــــاية:

منتـــدى القيـادة10
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شعار الراعي على البنرات، الدعوات، والشهادات.  •
عدد 2 دعوات VIP و2 مقاعد للموظفين.  •

إدراج الشعار في موقع المنتدى وصفحات التواصل الاجتماعي.  •
ظهور ضمن قائمة الرعاة في التقرير الختامي.  •

تكريم في حفل الافتتاح   •
إدراج اسم الراعي ضمن قوائم الشكر الرسمية في النشرات الرسمية  •

(Gold Sponsor) الراعي الذهبي
السعر: 3,000 ريال عماني

مزايــــــــا الرعـــــاية:

شعار الراعي على صفحة الرعاة في الموقع الإلكتروني.  •
عدد 1 دعوة VIP و1 مقعد للموظف.  •

تكريم في حفل الافتتاح   •
ذكر الراعي ضمن منشورات التواصل الاجتماعي الرسمية.  •

إدراج اسم الراعي ضمن قوائم الشكر الرسمية في النشرات الرسمية  •

(Silver Sponsor) الراعي الفضي
السعر: 1,500 ريال عماني

مزايــــــــا الرعـــــاية:
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القادة وصناعة التغييــــــر

ساس للدعاية و الإعلان
و النشƠƠƠƠƠر و الصحƠافƠƠƠƠة



Introduction
In an era where digital transformation is accelerating and the very concepts of traditional leadership are being rede-
fined, there is an urgent need for leaders with vision, adaptability, and the ability to make strategic decisions groun-
 ded in digital knowledge. In a world that recognizes no permanence, the ability to adapt to change and leverage
modern technological tools becomes a critical factor for institutional continuity and excellence

 From this perspective, the Digital Leadership Forum emerges as a pioneering national platform that looks to the
future, enhances leaders’ readiness to face the challenges of the digital age, and contributes to building an integra-
 ted leadership ecosystem capable of keeping pace with transformation, driving change, and leading institutional
development with efficiency

 Digital leadership has become the cornerstone for building resilient, innovative, and competitive organizations in
 both local and global markets. Based on a firm belief in the necessity of empowering leaders and strengthening their
roles amid digital transformation, the forum is held under the theme

 Leaders and Driving Change in the Era of Smart Transformation, organized by SAS for Advertising, Publishing, and
 Press, in strategic partnership with the Ministry of Labor The forum aims to unite national efforts across the public
 and private sectors, as well as academic institutions, to establish a digital leadership environment that supports
 smart decision-making, opens new horizons for institutional development, entrepreneurship, and investment in
.national talent and capabilities — thereby reinforcing a culture of empowerment and sustainable transformation

02Digital Leadership Forum 
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Forum Objectives
 The Digital Leadership Forum aims to create a transformative shift in empowering national leaders with
the tools and frameworks of modern leadership by achieving the following objectives

03

Raising national awareness of digital leadership and supporting Vision 2040 goals

Developing leaders’ skills for the digital age and modern technologies

Exchanging best practices in digital transformation fields

Building strategic partnerships between government and private sectors for future cooperation

Empowering institutional leaders by enhancing personal and cultural skills for digital transformation

 Encouraging innovative thinking and spreading a culture of change and digital transformation among
employees

Envisioning the future of digital leadership in light of AI and big data

Enhancing national integration among public, private, and academic sectors for digital transformation

Digital Leadership Forum 
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Target Audience

 The forum targets a wide range of individuals and institutions that play a pivotal
role in leading and guiding digital transformation efforts, including

• Senior leaders in both the public and private sectors
• Chief executives, their deputies, and directors of digital transformation and technology 
departments
• Human resources, institutional development, and strategic planning professionals
• Owners of startups and entrepreneurs in technology and innovation fields
• Academics, researchers, and specialists in leadership, management, and digital transformation
• Consultants and practitioners in digital transformation, governance, and innovation
• Organizations supporting innovation and entrepreneurship, such as incubators and accelerators
• Team and project leaders in institutions seeking digital or cultural modernization
• Decision-makers in education, training, and professional development institutions
• Regulatory and supervisory bodies related to the digital economy
• Individuals interested in developing future leadership skills and driving institutional 
transformation

04Digital Leadership Forum 
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 Marketing and Promotion for

Placing advertisements in local and regional newspapers in both English and Arabic

 Creating a commercial brand through an extensive and flexible marketing campaign
tailored to meet specific needs

Marketing via social media platforms

Press releases in newspapers, magazines, and online platforms

 Direct marketing for those interested in the local area and the Middle
East region

Distributing short announcements before and during the event

Designing a specialized website and invitations

Radio and TV advertising and coverage of the event on television channels

advertising boards (Outdoor)

The media campaign includes:
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 Attracting Interest and
Building Partnerships

 Capture the attention of
 both public and private
 sectors and strengthen

 future strategic
partnerships

 Fostering a Culture of
Change and Innovation

 Encourage and promote a
 culture of transformation

 and innovation within
institutions

Providing a Platform for Solutions
 Offer a platform to identify current
 challenges in digital leadership and

develop practical solutions

 Enhancing Institutional
Leadership Position

 Strengthen the
 organization’s position
 as a national enabler of
 digital transformation

and leadership
empowerment 

Connecting with Experts
 Link the organization

 with a network of local
 and international experts
 in digital transformation

and leadership
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 Leading Digital Transformation –
Empowerment
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Workshop Overview

Accompanying Workshop

Axis 1: The Digital Toolbox for Leaders

Axis 3:  Leadership Competencies for the Digital Age

This high-impact workshop aims to empower executive leaders in both the public and private sectors, as well 
as leaders in the digital technology sector, to master the essential leadership skills required to drive digital 
transformation. Leaders will explore how to leverage digital tools, data-driven analytics, automation, and 
emerging technologies to improve decision-making, streamline operations, and create new value across 
their organizations.

Participants will develop practical leadership frameworks, build customized digital tools tailored to their 
sectors, and apply actionable strategies to confidently and clearly lead transformation in a rapidly evolving 
technological environment.

Axis 2: Implementing Strategy in a Digital World
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 Warren Knight is a futurist and award-winning expert in digital leadership and transformation.
 He has been recognized as a thought leader, ranked among the Top 100 Global Influencers in
.2022, and awarded multiple honors

 Warren is a highly regarded trainer, certified consultant, and international speaker at a global
 level in the fields of artificial intelligence, digital transformation, and leadership. With more
 than 20 years of experience in the industry, he has authored influential books and inspired
audiences worldwide

Warren Knight

•  Award-winning keynote speaker
• Leader in digital transformation and leadership
• Certified international consultant
• Accredited trainer
• Experienced facilitator in complex problem-solving

•  Digital Leadership
•  Artificial Intelligence
•  Digital Innovation
•  Design Thinking

and Problem-Solving             

• Digital Resilience
•Data-Driven Business Models     •Start-up Technologies

Qualifications Areas of Expertise

 Speakers
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Portfolio 
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https://linktr.ee/warrenknight?utm_source=linktree_profile_share&ltsid=9d73fef9-1d15-4585-bd1b-0af1072876f2

 حسابات التواصل
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 Decision-Making•
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• Placement of the sponsor’s logo on all official materials: invitations, certificates, stage backdrops, and banners.
• The company representative gives a speech at the opening ceremony.
• Inclusion of the sponsor’s logo in the forum’s official advertising campaign.
• 6 VIP invitations + 5 additional invitations for employees.
• Display of the sponsor’s logo on the forum’s website.
• Exclusive TV interviews with the sponsor’s representative.
• Inclusion of the sponsor’s logo in press releases.
• A ٢-minute promotional video to be shown during the ceremony.
• Distribution of promotional materials that highlight the sponsor’s contribution to the forum.
• An opportunity to display a roll-up banner in the main hall.
• The sponsor’s logo displayed on the certificates of participation.
• Inclusion of the sponsor’s name in the official mailing lists.

Diamond Sponsor

Sponsorship Benefits
Price: 9,000 OMR

09Digital Leadership Forum 



• Placement of the sponsor’s logo on all official materials: invitations, certificates, stage backdrops, and banners.
• Display of a promotional video (30 seconds) during the ceremony.
• 8 VIP invitations + 2 additional seats for employees.
• Honoring the sponsor during the opening ceremony.
• Inclusion of the sponsor’s logo in the final report and media coverage.
• Mention of the sponsor in press releases.
• Inclusion of the sponsor’s name in official acknowledgment lists in the official publications.
• A dedicated booth to showcase the sponsor’s products and services.
• Distribution of promotional materials highlighting the sponsor’s role and impact in the forum.
• A special video recording dedicated to documenting the sponsor’s participation.

Platinum Sponsor

Sponsorship Benefits
Price: 6,000 OMR
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• Sponsor’s logo on invitations and certificates.
• 6 VIP invitations + 2 additional seats for employees.
• Placement of the sponsor’s logo on the forum website and social media platforms.
• Mention during the opening ceremony.
• Inclusion of the sponsor’s name in official acknowledgment lists in the official publications.

Gold Sponsor

Sponsorship Benefits
Price: 3,000 OMR

• Sponsor’s logo on the sponsors’ page of the official website.
• 3 VIP invitations + 2 additional seats for employees.
• Mention during the opening ceremony.
• Placement of the sponsor’s logo on official social media platforms.
• Inclusion of the sponsor’s name in official acknowledgment lists in the official publications.

Silver Sponsor

Sponsorship Benefits
Price: 1,500 OMR

11Digital Leadership Forum 

Forum program
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Forum program

Time Activity
Participant Registration

National Anthem

Opening Remarks by H.E. Mr. Salem bin Muslim Al Busaidi, 
Undersecretary of the Ministry of Labour

Keynote Speech:Mr.Warren Knight

Recognition of Supporting Entities and Speakers

Break

Lunch
Workshop

07:30 – 08:20 AM

08:20 – 08:25 AM

08:40 – 09:10 AM

09:10 – 09:40 AM

08:25 – 08:40 AM 

09:40 – 10:00 AM

10:00 – 2:30 PM

2:30  – 4:00  PM
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SAS media LLC

SAS media LLC

In the cheque write

Bank Muscat -  Al Khuwair 33

Name : Date :

Institution Name : Position :

Designation :

Email:

Mobile:  phone:

المحـــــــــــــاور

	
	 ريال عماني

per person

سيحصل المشتركين على شهادات معتمدة 

200 200

���
���

• -  Empowering Leaders with Digital Tools
تمكين القادة بالأدوات الرقمية

• - Leadership Competencies for the Digital Age
تنفيذ الاستراتيجية في عالم رقمي

• - Implementing Strategy in a Digital World
القيادة التكيفية لعصر الرقمنة

info@sasmedia.om92463956 9946021095465604 92372453 sas.media.om



القادة وصناعة
التغييـــــــــــــــــر
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sas.media.om

92463956
99460210

95465604
92372453

info@sasmedia.om
marketing@sasmedia.om 


